
Vad vilja Socialdemokraterna i 

Lomma om folkomröstning? 
Den 9/6 är det folkomröstning i två frågor i Lomma kommun. 

Vill du att Lomma kommun möter ett minskat antal barn i skolan med färre 

antal klasser? 

• Ja 

• Nej, jag vill att ekonomiska medel skjuts till så att samtliga 

nuvarande skolor kan fortsätta intaget till sina förskoleklasser. 

• Jag tar inte ställning i frågan 

 

För oss handlar frågan om att möjliggöra för färre antal elever 

i klasserna. Med de beslut som fattas om att minska antalet 

klasser gör man motsatsen och ökar i stället antalet elever i 

varje klass.  

Vi har drivit frågan i många år, och har föreslagit finansiering 

av denna fråga på olika sätt, i bra ekonomiska tider har vi velat 

se lägre överskott i kommunens finanser och det senaste året, 

då det inte finns något överskott, genom skattehöjning. Hur 

finansieringen i själva verket sett ut om vi hade fått bestämma, 

hade vi kommit överens med de vi styrt med. Vårt förslag är 

ett förslag, finns andra förslag ska de såklart undersökas 

närmare. Det viktiga är verksamheten och barnen som går 

där. Vi tycker alltså som alternativ två, att det tillförs medel till 

skolan så vi kan sänka antalet elever i klasserna! 

 

Nu vill vi veta vad du tycker! 
 

Gör din röst hörd i folkomröstningen 9/6! 



Vad vilja Socialdemokraterna i 

Lomma om folkomröstning? 
Den 9/6 är det folkomröstning i två frågor i Lomma kommun. 

 

Vill du att Lomma kommun ska fullfölja det pågående projektet att bygga 

gymnasieskola och kommunhus? 

• Ja 

• Nej 

• Jag tar inte ställning i frågan 

När kommunstyrelsen tog ställning i frågan om gymnasieskola 

var vi positiva men gjorde en protokollsanteckning som 

innehöll några premisser för projektet. Vi tog ställning mot 

placeringen som redan då var tänkt att etableras tillsammans 

med ett nytt kommunhus. Vi förutsatte i samma beslut att 

anpassad gymnasieskola, för elever med funktionsvariation, 

skulle etableras. Vidare ville vi se ett krafttag i samverkan med 

det lokala näringslivet i etableringen. Framför allt ville vi se att 

man som grund i etableringen svarade på elevens fråga 

”varför ska jag välja denna gymnasieskola”. 

Vi kan inte se att någon av våra premisser för att etablera 

gymnasieskola är uppfyllda. Vi var och är emot den placering 

som nu gör att rivningen av kommunhuset är aktuell. Vi drev 

frågan i valet -nej till rivning av kommunhus men ja till 

gymnasieskola i kommunen. 

 

Nu vill vi veta vad du tycker! 

 

Gör din röst hörd i folkomröstningen 9/6! 


